
Z Á P I S 
ze zasedání zastupitelstva m ěsta konaného dne 29.02.2016 

od 18:00 hodin v zasedací místnosti 
Městského ú řadu Mirošov  

 
Přítomni:    p. Sýkora Vlastimil, Mgr. Judl Rostislav , pí Bezděková Miloslava,    

p. Matějka Vladislav,  p. Pejsar František, p. Vaindl Vlad imír,        
Mgr. Tuček Miloš, p. Dolák Martin, p. Hodina Lumír,  Ing. S tehno 
Miroslav, JUDr. Vrbecká Dagmar, Mgr. Hodinová Ilona ,  p. Strnad 
Miroslav – dostavil se v 19:15 hod. 

Omluven: Ing. Uzlová Pavlína, p. Forst Radek 
Občané: 3  
 
 
1. Zahájení  
Jednání zastupitelstva (dále jen „ZM“) zahájil a řídil starosta města pan Vlastimil 
Sýkora (dále jen „předsedající). V úvodu přivítal přítomné. Předsedající na základě 
prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha č. 1) konstatoval, že je 
přítomno 12 členů zastupitelstva a tím je ZM usnášení schopné. 
 
 
2. Volba orgán ů jednání zastupitelstva  
Předsedající navrhl určit ověřovatelem zápisu p. Hodina Lumír a p. Matějka Vladislav. 
Nebyly vzneseny protinávrhy ani připomínky. 
 
Návrh usnesení: 
ZM určuje ov ěřovatele zápisu p. Hodina Lumír a p. Mat ějka Vladislav.  
 
Výsledek hlasování: 
Pro:      p. Sýkora Vlastimil, Mgr. Judl Rostislav, pí Bezd ěková Miloslava,     

p. p. Pejsar František, p. Vaindl Vladimír, Mgr. Tu ček Miloš, p. Dolák 
Martin, Ing. Stehno Miroslav, JUDr. Vrbecká Dagmar,  Mgr. Hodinová 
Ilona 

Proti:   0    
Zdrželi se:   p. Hodina Lumír, p. Mat ějka Vladislav  
 
Usnesení č. 92/2016 bylo p řijato.  
 
 
3.   Schválení programu jednání zastupitelstva 

1. Zahájení 
2. Volba orgánu jednání zastupitelstva 
3. Schválení programu jednání zastupitelstva 
4. Kontrola usnesení zastupitelstva m ěsta ze dne 14.12.2015 
5. Rada předkládá zastupitelstvu 
5.1    Usnesení rady č. 10/16 ze dne 01.02.2016 
5.1.1. prodej pozemků p.p.č. 2266 a 2268 v k.ú. Mirošov  
5.1.2. zápis z jednání kontrolního výboru ze dne 17.12.2015 
5.1.3. poskytnutí dotace na zajištění dopravní obslužnosti, smlouva o poskytnutí 

účelové dotace 



5.2. Usnesení rady č. 16/16 ze dne 15.02.2016 
5.2.1. Nákup pozemku p.p.č. 1115/30 k.ú. Mirošov do vlastnictví města Mirošov  
6. Zápis z jednání finan čního výboru v č. rozpo čtového opat ření města  

Mirošov na rok 2016 
7. Různé 
- Přehled zásahů JSDH Mirošov v roce 2015 
- Rozbor hospodaření ZŠ a MŠ Mirošov k 31.12.2015, zápis ze školské rady 
- Bezpečností situace ve městě Mirošov za rok 2015 

8. Diskuse 
9. Závěr 

 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje p ředložený program jednání ZM.  
 
Výsledek hlasování: 
Pro:       p. Sýkora Vlastimil, Mgr. Judl Rostislav, pí Bezd ěková Miloslava,    

p. Matějka Vladislav,  p. Pejsar František, p. Vaindl Vlad imír,        
Mgr. Tuček Miloš, p. Dolák Martin, p. Hodina Lumír,  Ing. S tehno 
Miroslav, JUDr. Vrbecká Dagmar, Mgr. Hodinová Ilona  

Proti:   0    
Zdrželi se:   0   
 
Usnesení č. 93/2016 bylo p řijato. 
 
4. Kontrola usnesení zastupitelstva m ěsta ze dne 14.12.2015 
 
ZM uložilo radě města usnesením č. 88/2015 připravit návrh smlouvy o zřízení 
služebnosti s právem chůze a jízdy přes pozemek p.p.č. 1612/3 v k.ú. Mirošov 
v rozsahu cca 220 m2, jenž je ve vlastnictví města Mirošov pro vlastníka pozemku  
p.p.č. 1618 v k.ú. Mirošov. Zastupitelstvu je předložena ke schválení smlouva o zřízení 
služebnosti. (příloha č. 2) 
 
Předsedající podal informaci k tomuto bodu. 
 
V diskuzi k tomuto bodu vystoupili: 
p. Hodina se zeptal na výši poplatku věcného břemene 
předsedající – cena za zřízení věcného břemene je obvyklá 
p. Matějka – kde se nachází tento pozemek 
Mgr. Tuček – se zeptal na další využití pozemku 
Ing. Stehno – je to stejný p. Kafka, jako u záměru prodeje pozemků na Janově? 
Předsedající – není, je jiného data narození (otec – syn) 
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje podepsání smlouvy o z řízení služebnosti s právem ch ůze a jízdy 
přes pozemek p.p. č. 1612/3 v k.ú. Mirošov, jenž je ve vlastnictví m ěsta Mirošov 
pro vlastníka pozemku  p.p. č. 1618 v k.ú. Mirošov,  v rozsahu geometrického 
plánu.  
 
Výsledek hlasování: 
Pro:       p. Sýkora Vlastimil, Mgr. Judl Rostislav, pí Bezd ěková Miloslava,    

p. Matějka Vladislav,  p. Pejsar František, p. Vaindl Vlad imír,        



Mgr. Tuček Miloš, p. Dolák Martin, p. Hodina Lumír,  Ing. S tehno 
Miroslav, JUDr. Vrbecká Dagmar, Mgr. Hodinová Ilona  

Proti:   0    
Zdrželi se:   0   
 
Usnesení č. 94/2016 bylo p řijato. 
 
ZM bere na v ědomí kontrolu usnesení ZM ze dne 14.12.2015. 
 
5. Rada předkládá zastupitelstvu 
5.1. Usnesení rady č. 10/16 ze dne 01.02.2016 
5.1.1. prodej pozeků p.p.č. 2266 a 2268 v k.ú. Mirošov 
Rada města Mirošov rozhodla o zveřejnění záměru prodeje pozemků p.p.č. 2266         
a 2268 v k.ú. Mirošov. Záměr prodeje byl zveřejněn na úřední desce a stránkách 
města Mirošov a ke zveřejněnému záměru byly na MěÚ Mirošov doručeny tři nabídky: 
žadatelé z byt. dům č.p. 502 požadují odkoupení části pozemku p.p.č. 2266 o velikosti 
cca 329 m²; další žadatel nabízí za oba celé pozemky cenu v rozmezí 3.300 tis. Kč do 
5.400 tis. Kč a další žadatel nabízí za oba celé pozemky 3.100 tis. Kč. Starosta nechal 
zpracovat ocenění, aby byla zjištěna tržní cena předmětných pozemků. Dle ocenění je 
cena předmětných pozemků cca 510 Kč/m². 
 
Předsedající podal informaci k tomuto bodu – rada města nedoporučila prodej jako 
celek, ale navrhla oddělit část pozemku a odprodat ji občanům bytového domu           
č.p. 502 v Mirošově. 
 
V diskuzi k tomuto bodu vystoupil: 
Mgr. Hodinová – vznesla dotaz na to, zda by nebylo vhodné, aby to město samo 
rozparcelovalo a prodalo jako stavební parcely 
předsedající – seznámil s informací, že ze strany Policie ČR by se musela řešit 
křižovatka místních komunikací Janovská x Důlní v celkové výši cca 4 mil. Kč 
p. Hodina – vznesl dotaz, kdo dal návrh vyvěsit záměr o odprodeji těchto pozemků 
předsedající odpověděl, že s prvotní nabídkou na odkoupení přišel Ing. Kafka a pak 
bylo řešeno na RM a poté bylo řešeno na ZM. 
Mgr. Tuček – vysvětlil, že zastupitelstvo nemůže rozhodnout o vyvěšení záměru, ale 
dalo se to radě města, aby vyvěsila záměr o odprodeji 
Mgr. Judl je rád, že byl vyvěšen záměr na prodej pozemků a tím se vlastně zjistila 
cena, kterou navrhují zájemci a jak hodně je rozdílná tržní cena těchto pozemků od 
ceny předložené zájemci o koupi 
Ing. Stehno jak to bude dále s tou křižovatkou na Janově, zda se uvažuje o tom, že by 
se upravila, a že to bude do budoucna nutné stejně řešit. Bylo by možné využít 
dotace? 
předsedající – informoval, že pokud dojde k odprodeji části pozemku pro občany 
bytového domu č.p. 502 v Mirošově, tak musí být řešeno i zřízení věcného břemene 
pro zasíťování celkových pozemků 
Mgr. Tuček – upozornil, že by byl porušen zákon v tom, kdyby se prodala občanům 
bytového domu č.p. 502 v Mirošově část pozemku, protože byl vyvěšen záměr na 
prodej celých pozemků a nikoliv na část pozemku 
Návrh usnesení: 
ZM neschvaluje prodej pozemk ů p.p. č. 2266 a 2268 v k.ú. Mirošov. 
 
Výsledek hlasování: 



Pro:       p. Sýkora Vlastimil, Mgr. Judl Rostislav, pí Bezd ěková Miloslava,     
p. Matějka Vladislav,  p. Pejsar František, p. Vaindl Vlad imír,        
Mgr. Tuček Miloš, p. Dolák Martin, p. Hodina Lumír,  Ing. S tehno 
Miroslav, JUDr. Vrbecká Dagmar, Mgr. Hodinová Ilona  

Proti:   0    
Zdrželi se:  0 
 
Usnesení č. 95/2016 bylo p řijato. 
 
5.1.2. zápis z jednání kontrolního výboru ze dne 17.12.2015 
Předsedající předal slovo předsedovi kontrolního výboru Ing. Stehnovi, aby podal 
informaci k zápisu. 
 
Ing. Stehno – doporučil udělat registr smluv, aby byl přehled, zda jsou všechny 
smlouvy aktuální. 
 
V diskuzi k tomuto bodu vystoupili: 
předsedající – registr smluv – smlouvy jsou registrovány, každý pracovník má 
smlouvy, které jsou v jeho kompetenci 
Ing. Stehno – navrhl, aby byl k dispozici seznam např. jen v tabulce excel 
Ing. Stehno – navrhl zastupitelům, zda by souhlasili s tím, aby se zkontrolovaly tři 
největší subjekty, které čerpají dotaci od města Mirošov a to – FC Mirošov, TJ Sokol 
Mirošov a TJ Slovan Janov 
předsedající – informoval o tom, že zde probíhá kontrola pracovnicí, která má toto 
v pracovní náplni 
předsedající dále informoval o tom, že jmenné seznamy vč. bydliště nebude možné od 
subjektů z důvodu ochrany osobních údajů požadovat 
p. Hodina – se nabídl, že klidně půjde pomoci s kontrolou; dále navrhl, aby ve 
vyúčtování dotace bylo to, že by měl subjekt, který čerpá dotaci od města. Při 
udělování dotací zohlednit pomoc obci, škole, akce pro veřejnost. 
předsedající a Mgr. Tuček – při čerpání dotace je zde žádost, smlouva o přidělené 
dotaci a kontrola vyúčtování dotace, zda byly splněny podmínky čerpání této dotace 
 
Návrh usnesení: 
ZM ukládá kontrolnímu výboru provést kontrolu spln ění podmínek p řidělených 
dotací za rok 2015. 
 
Výsledek hlasování: 
Pro:       p. Sýkora Vlastimil, Mgr. Judl Rostislav, pí Bezd ěková Miloslava,    

p. Matějka Vladislav,  p. Pejsar František, p. Vaindl Vlad imír,        
Mgr. Tuček Miloš, p. Dolák Martin, p. Hodina Lumír,  Ing. S tehno 
Miroslav, JUDr. Vrbecká Dagmar, Mgr. Hodinová Ilona  

Proti:   0    
Zdrželi se:  0 
 
Usnesení č. 96/2016 bylo p řijato. 
 
ZM bere na v ědomí zápis z jednání kontrolního výboru ze dne 17.1 2.2015.  
 
5.1.3. poskytnutí dotace na zajištění dopravní obslužnosti, smlouva o poskytnutí 
účelové dotace 



O dotaci ve výši 111.600 Kč žádá Plzeňský kraj, Škroupova 18, Plzeň a jedná se        
o dotaci na zajištění dopravní obslužnosti v roce 2016. 
V souladu s § 10d zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních 
rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů, musí být veřejnoprávní smlouva o poskytnutí 
dotace nad 50.000 Kč zveřejněna na úřední desce způsobem umožňujícím dálkový 
přístup do 30 dnů ode dne uzavření smlouvy a po dobu minimálně 3 let ode dne 
zveřejnění.(příloha č. 3) 
Informace k tomuto bodu podal předsedající. 
 
V diskuzi k tomuto bodu nikdo nevystoupil. 
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje poskytnutí dotace Plze ňskému kraji ve  výši 111.600 K č na 
zajišt ění dopravní obslužnosti v roce 2016 a  podpis ve řejnoprávní smlouvy       
o poskytnutí  ú čelové  dotace  mezi  m ěstem  Mirošov a  Plze ňským krajem  o 
poskytnutí dotace.  
 
Výsledek hlasování: 
Pro:       p. Sýkora Vlastimil, Mgr. Judl Rostislav,   pí Bezd ěková Miloslava,  

p. Matějka Vladislav,  p. Pejsar František, p. Vaindl Vlad imír,         
Mgr. Tuček Miloš, p. Dolák Martin, p. Hodina Lumír,  Ing. S tehno 
Miroslav, JUDr. Vrbecká Dagmar, Mgr. Hodinová Ilona  

Proti:   0    
Zdrželi se:  0 
 
Usnesení č. 97/2016 bylo p řijato. 
 
5.2. Usnesení rady č. 16/16 ze dne 15.02.2016 
 
5.2.1. Nákup pozemku p.p.č. 1115/30 k.ú. Mirošov do vlastnictví města Mirošov  

Město Mirošov požádalo JEDNOTU, konzumní družstvo Rokycany o vyjádření 
k možnosti odkoupení pozemku p.p.č. 1115/30 v k.ú. Mirošov. Jedná se o 
pozemek chodníku o výměře 90 m2. Předmětný pozemek je oceněn na 13.600 
Kč.  
Představitelé JEDNOTY byli vyzváni, aby se k možnému prodeji pozemku za 
cenu 13.600 Kč vyjádřili. Předseda představenstva s cenou 13.600 Kč za 
pozemek p.p.č. 1115/30 souhlasí. (příloha č. 4)  
Informace k tomuto bodu podal předsedající. 
. 

 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje nákup pozemku p.p. č. 1115/30 v k.ú. Mirošov do vlastnictví m ěsta 
Mirošov od Jednoty, konzumní družstvo Rokycany za částku 13.600 K č. 
 
Výsledek hlasování: 
Pro:       p. Sýkora Vlastimil, Mgr. Judl Rostislav, pí Bezd ěková Miloslava,    

p. Matějka Vladislav,  p. Pejsar František, p. Vaindl Vlad imír,        
Mgr. Tuček Miloš, p. Dolák Martin, p. Hodina Lumír,  Ing. S tehno 
Miroslav, JUDr. Vrbecká Dagmar, Mgr. Hodinová Ilona  

Proti:   0    
Zdrželi se:  0 
 



Usnesení č. 98/2016 bylo p řijato. 
 
V 19:15 hod. se na jednání ZM dostavil p. Miroslav Strnad. 
 
6. Zápis z jednání finančního výboru vč. rozpočtového opatření města na rok 2016 

Bližší informace k tomuto bodu podala na jednání zastupitelstva města předsedkyně 
finančního výboru pí Miloslava Bezděková  (příloha č. 5) 
 
V diskuzi k tomuto bodu vystoupili: 
Mgr. Tuček – dotaz k zasíťování plynovodního potrubí u stavebnímu obvodu u Faráčku 
předsedající k tomuto bodu uvedl, že je možnost zasíťování ze shora od Rokle 
Mgr. Tuček – 300 tisíc je hodně peněz na propagační materiál k oslavám 650. výročí 
založení obce 
předsedající - město nemá v současné době žádný propagační materiál, což by se 
mohlo řešit zároveň s materiály, které budou k oslavám založení obce 
Mgr. Tuček – 300 tisíc je polovina částky čerpací stanice vody na Čtrnáctku 
předsedající – dlouho se ve věci propagace nic nedělo, možná jsme částku přehnali 
Ing. Stehno – vznesl dotaz, proč se nebude dělat oprava MK Vojtěcha Nejedlého, ale u 
Faráčku? 
předsedající - je to v projektové přípravě a cena se bude dle odhadu pohybovat ve 
výši cca 3 mil. Kč 
p. Strnad – měl připomínku k tomu, že se mu zdá 50 tis. Kč na zpracování žádosti o 
dotaci z výzvy č. 18 na chodník na Čtrnáctku hodně peněz 
p. Strnad – měl připomínku k tomu, že se mu zdá 155 tis. Kč na zpracování žádosti o 
dotaci  na nákup dopravního automobilu a CAS pro SHD Mirošov hodně peněz. Je 
nutné za to platit? 
předsedající odpověděl, že tyto žádosti jak na chodník, tak i na nákup dopravního 
automobilu a CAS pro SDH jsou připraveny vč. výběrového řízení až k realizaci  
Ing. Stehno – cena za zpracování žádosti není vysoká 
p. Hodina – jsou již vykoupeny všechny pozemky na chodník Čtrnáctka 
předsedající – pozemky se budou vykupovat po realizaci a zaměření stavby 
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje I. rozpo čtové opat ření města Mirošov na rok 2016  

Výsledek hlasování: 
Pro:       p. Sýkora Vlastimil, Mgr. Judl Rostislav, pí Bezd ěková Miloslava,    

p. Matějka Vladislav,  p. Pejsar František, p. Vaindl Vlad imír,         
Mgr. Tuček Miloš, p. Dolák Martin, p. Strnad Miroslav, p. H odina 
Lumír,  Ing. Stehno Miroslav, JUDr. Vrbecká Dagmar,  Mgr. Hodinová 
Ilona 

Proti:   0    
Zdrželi se:  0 
Usnesení č. 99/2016 bylo p řijato. 
 
ZM bere na v ědomí zápis z jednání finan čního výboru ze dne 22.02.2016.  
 
7. Různé 
 

• Přehled zásah ů JSDH Mirošov v roce 2015  
Předsedající upozornil hlavně na velký požár na Pavlovsku, když hořel les města 
Rokycan. Pan starosta města Rokycany předal Pamětní list za pomoc při zásahu a 



poděkoval všem hasičům za pomoc při náročném zásahu na valné hromadě SDH 
Mirošov. 
Předsedající také poděkoval zdejší jednotce SDH za pomoc při zásazích. 
• Rozbor hospoda ření ZŠ a MŠ Mirošov k 31.12.2015, zápis ze školské rady 
• Bezpečností situace ve m ěstě Mirošov za rok 2015 
• Předsedající podal informaci o vypsané výzv ě na „Kuchy ňské vybavení 

do stravovacího provozu MŠ Mirošov“ 
předsedající informoval o podmínkách, které jsou potřebné zvládnout a požádal      
o pověření rady města, aby mohla schválit dodavatele a dále, aby byla navržena 
výběrová komise pro toto výběrové řízení – hodnotící kritérium této výzvy je cena 
pí Bezděková se nabídla jako členka výběrové komise  
Mgr. Tuček a p. Hodina – se dotázal, zda není chyba, že nejdůležitějším 
hodnotícím kritériem je jen cena a ne například i záruční lhůta k dodanému 
vybavení, poskytovaný servis apod. 
Mgr. Tuček se nabídl jako člen výběrové komise 
předsedající požádal přítomné, aby se mu do pondělí 07.03.2016 nahlásili zájemci 
o členství ve výběrové komisi 

 
Návrh usnesení: 
ZM pověřuje radu m ěsta, aby rozhodla o výb ěru dodavatele na dodávku 
„Kuchy ňské vybavení do stravovacího provozu MŠ Mirošov“  

 
Výsledek hlasování: 
Pro:       p. Sýkora Vlastimil, Mgr. Judl Rostislav, pí Bezd ěková Miloslava,    

p. Matějka Vladislav,  p. Pejsar František, p. Vaindl Vlad imír,         
Mgr. Tuček Miloš, p. Dolák Martin, p. Strnad Miroslav, Ing.  Stehno 
Miroslav, JUDr. Vrbecká Dagmar,  

Proti:   0    
Zdrželi se:  p. Hodina Lumír, Mgr. Hodinová Ilona 
 
Usnesení č. 100/2016 bylo p řijato. 
 
Předsedající krátce informoval o návštěvě prezidenta republiky pana Miloše Zemana, 
která se konala dne 10.02.2016 v Domově Harmonie. 
Předsedající upozornil, že město má jen hodně velký prapor města a pan prezident 
tento prapor odekoroval stuhou prezidenta republiky.  
Předsedající navrhl, že se zjistí podmínky ohledně zakoupení nového menšího 
praporu obce a v té souvislosti by bylo vhodné udělat i nový prapor pro zdejší SDH. 
 
Předsedající informoval i o tom, že musí poděkovat vedení DH Mirošov za spolupráci 
při této návštěvě, která proběhla bez sebemenšího problému. 
Mgr. Hodinová – provedl pan prezident zápis do kroniky města? 
předsedající – ne, ale máme podepsaný pamětní list. 
 
8. Diskuze 
JUDr. Vrbecká – tlumočí požadavky občanů z Příkosické ulice a žádá o ořezání 
stromů u parkoviště, které zasahují do vozovky a hlavně řidiči TIR náhle změní směr 
jízdy, aby si nepoškodili plachtu u vozu 
p. Strnad – se dotázal na zastupování pracovnice pečovatelské služby, že ona má 
daný plat a pokud ji zastupují dva zástupci, tak má každý svůj plat a čerpají 
dvojnásobek. Pokud by byl pouze jeden, město by ušetřilo. 



předsedající – reagoval na dotaz a požádal p. Strnada o návrh na někoho jiného, který 
by zástup zajišťoval sám 
p. Strnad – je tu ještě potřeba zaměstnávat navíc účetní, když je již za ní náhrada? 
předsedající – jedná se o zástup mzdové účetní po dobu rodičovské dovolené paní 
Koníčkové 
 
Jednání opustil p. Pejsar ve 19:55 hodin 
p. Pejsar se vrátil na jednání ve 19:57 hodin. 
 
p. Strnad – není spokojen s výší ceny vody v Mirošově – zdá se mu vysoká. 
předsedající informoval o ceně vody pro rok 2016, že mírně klesla proti roku 2015        
- vodné a stočné v celkové výši 77,68 Kč/m3. Je to v rámci VSR. VOSS zvedl nájem za 
vodné 
p. Strnad – proč se nevyužívá naše voda, cena by mohla být menší. Vodovodní řády 
jsou propojeny, nebyl by to problém 
předsedající – naší vody je málo a je železitá; voda z úpravny vody Janov je kvalitnější 
p. Strnad – se dotázal na pronájem sokolovny, zda všichni platí za pronájem prostor 
předsedající – Sokol má právo činnosti a bezplatné užívání pro sportovní činnost 
 
Jednání opustil Mgr. Tu ček ve 20:08 hodin 
Mgr. Tuček se vrátil na jednání ve 20:12 hodin 
 
předsedající informoval o tom, jak to funguje s pronájmem sokolovny na akce a dále 
bude RM řešit užívání prostorů příspěvkovou organizací 
p. Hodina – v které části obce bude schválené polní hnojiště 
předsedající - polní hnojiště se bude nacházet na poli hned vedle Příkosické 
zemědělské a.s. a bývalé drůbežárny 
p. Hodina – na informace ohledně stavebního obvodu – dotaz p. Vargy 
předsedající - zatím se nic neděje, dořešují se církevní restituce a pak může město 
řešit stavební obvod 
p. Hodina – kolik stálo dovážení vody, když byla porucha vodovodu v Mirošově 
předsedající – spol. VOSS budou naúčtovány náklady na naftu a refundace mezd po 
jejich vyčíslení a dále sdělil, že on rozhodl ihned v pondělí po zjištění kriticky nízké 
hladiny ve vodojemu o tom, že hasičská jednotka bude kyvadlově dovážet vodu 
z janovské úpravny vody do tohoto vodojemu, aby občané měli možnost používat 
vodu z vodovodu a nebyli odkázáni na dopravu vody v cisternách, aby byla odhalena 
porucha  
p. Strnad – toto má při poruše ve smlouvě VOSS; kdo by byl odpovědný, kdyby se 
tímto infikovala pitná voda ve vodovodu 
předsedající – to by byl problém firmy  
p. Strnad – kompenzace od VOSS se mi zdá malá 
p. Hodina – opakovaně požaduje osazení zrcadla na křižovatce                                   
U Nádraží x Dobřívská u sádek z důvodu bezpečnosti silničního provozu 
p. Pejsar – zrcadlo tam není třeba, stačí se rozhlédnout a jet opatrně 
předsedající – už delší dobu požaduje řešit dopravní značení všech částí města 
koncepčně a několikrát vyzval zastupitele k provedení kontroly a předložení návrhu 
p. Hodina – navrhl usnesení 
 
Návrh usnesení: 
ZM ukládá rad ě města projednání umíst ění dopravního zrcadla u výjezdu z ulice 
U Nádraží na ulici Dob řívská z d ůvodu bezpe čnosti silni čního provozu. 
 



Výsledek hlasování: 
Pro:       Mgr. Judl Rostislav, p. Mat ějka Vladislav,  p. Vaindl Vladimír,             

p. Strnad Miroslav, Ing. Stehno Miroslav, JUDr. Vrb ecká Dagmar,     
p. Hodina Lumír, Mgr. Hodinová Ilona 

Proti:   0    
Zdrželi se:  p.  Sýkora  Vlastimil,  p.  Pejsar  Fr antišek,  pí  Bezd ěková Miloslava,  
  p. Dolák Martin,  Mgr. Tu ček Miloš 
 
Usnesení č. 101/2016 bylo p řijato. 
 
p. Hodina – se dotázal na velký pohyb nákladních aut v souvislosti se silnicemi – 
znečišťováním a obává se zničení při stavbě revitalizace železnice Rokycany – 
Mirošov a na kompenzace za škody a omezení 
předsedající informoval o tom, že všechna nákladní auta stavby budou číslována a 
v případě, že se občané setkají s tím, že je něco špatně (znečištění, nebo poškození), 
mají nahlásit číslo auta a co se stalo, a toto se bude ihned řešit se zástupcem 
zhotovitele 
p. Hodina – upozornil na neúplné zápisy ze ZM týkající se připomínek zastupitelů 
p. Hodina – bylo by třeba provést kontrolu veřejného osvětlení, jsou občas výpadky i 
mimo vlivu počasí 
Mgr. Tuček – dotaz zda už je prodán pozemek manželům V. 
předsedající odpověděl, že nikoliv 
Mgr. Tuček – upozornil na havarijní stav podezdívky a plotu u autoservisu Mora a 
doporučil, aby se místo zajistilo z důvodu bezpečnosti 
Mgr. Tuček – co je vše zajištěné k chystaným oslavám založení města Mirošov 
předsedající – informoval o seznamu vystupujících a s kým už je uzavřena smlouva 
 
9. Závěr 
 
Jednání ZM bylo ukončeno v 20:43 hod. 
 
V Mirošově dne 29.02.2016 
 
Zapsala: Jarmila Pidrmanová 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



USNESENÍ 
ze zasedání zastupitelstva m ěsta ze dne 29.02.2016 

 
Přijatá usnesení zastupitelstva m ěsta Mirošov 
 
Určuje: 
1)  ověřovatele zápisu p. Hodina Lumír a p. Matějka Vladislav – usnesení č. 92/2016 
 
Schvaluje: 
1) předložený program jednání ZM – usnesení č. 93/2016 
2)  podepsání smlouvy o zřízení služebnosti s právem chůze a jízdy přes pozemek    
p.p.č. 1612/3 v k.ú. Mirošov, jenž je ve vlastnictví města Mirošov pro  vlastníka 
pozemku p. p. č. 1618 v k.ú. Mirošov, v rozsahu  geometrického  plánu – usnesení       
č. 94/2016 
3) poskytnutí dotace Plzeňskému kraji ve  výši 111.600 Kč na zajištění dopravní 
obslužnosti v roce 2016 a podpis veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí účelové dotace   
mezi městem Mirošov a Plzeňským krajem o poskytnutí dotace – usnesení č. 97/2016 
4) nákup pozemku p.p.č. 1115/30 v k.ú. Mirošov do vlastnictví města Mirošov             
od Jednoty, konzumní družstvo Rokycany za částku 13.600 Kč – usnesení č. 98/2016 
5)  I. rozpočtové opatření města Mirošov na rok 2016 – usnesení  č. 99/2016 
 
 
Neschvaluje: 
1)  prodej pozemků p.p.č. 2266 a 2268 v k.ú. Mirošov – usnesení č. 95/2016 
 
 
Ukládá: 
1)  kontrolnímu výboru provést kontrolu splnění podmínek přidělených dotací za        
rok 2015 – usnesení č. 96/2016 
2) radě města projednat umístění dopravního zrcadla u výjezdu z ulice U Nádraží na 
ulici Dobřívská z důvodu bezpečnosti silničního provozu – usnesení č. 101/2016 
 
 
Pověřuje: 
1) radu města, aby rozhodla o výběru dodavatele na dodávku „Kuchyňské vybavení do 
stravovacího provozu MŠ Mirošov“ – usnesení č. 100/2016 
 
 
 
S ohledem na ochranu osobních údaj ů byl v souladu se zákonem    
č. 101/2000 Sb., o ochran ě osobních údaj ů a o změně některých 
zákonů, ve znění pozd ějších p ředpis ů, text zve řejněného usnesení 
upraven. 
 
 
 


